
Zápis ze 4. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 11.01.2023 
 

 

Místo konání: Sál Kulturního domu Strážkovice, Strážkovice čp. 15 

Začátek:  17.00 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Petr Šíma, Renata Šobrová 

Omluveni:  - 

Neomluveni: - 

Hosté: 6 občanů obce dle prezenční listiny 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Petr Šíma, Bc. Renata Šobrová 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Dispozice s pozemky 

3. Informace svozové firmy Marius Pedesrsen a.s. 

4. Navýšení odměny zastupitelům 

5. Informace o podaných žádostech o dotace 

6. Informace Volba prezidenta republiky 

7. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Petr Šíma, Bc. Renata Šobrová 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 14.12.2022. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 3 ze 

dne 14.12.2022. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 2. programu: Dispozice s pozemky 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy 

 

 



Bod 3. programu: Informace svozové firmy Marius Pedesrsen a.s. 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace svozové firmy Marius Pedesrsen a.s. 

a) Navýšení recyklačního poplatku za separovaný plast a papír. 

Od 01.01.2023 bude účtován poplatek za separovaný odpad u plastu ve výši 2.200,- Kč/t a u 

papíru ve výši 1.500,- Kč/t. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci svozové firmy Marius Pedersen 

a.s. o navýšení recyklačního poplatku za separovaný odpad u plastu ve výši 2.200,- Kč/t a u 

papíru ve výši 1.500,- Kč/t. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Oznámení o změně ukládání odpadu vzniklého na území obce 

Od. 01.01.2023 již nelze na skládku Růžov (platí pro veškeré skládky v ČR) ukládat objemný 

odpad vzniklý na území obce, Tento odpad musí být dobře vytříděn, (např. dřevo, plast, kov 

atd.) zbytky takového odpadu budou uloženy jako komunální odpad. Zastupitelstvo informace 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o změně ukládání objemného 

odpadu vzniklého na území obce, tento nebude možné ukládat na skládku, ale musí být dobře 

vytříděn, (např. dřevo, plast, kov atd.) zbytky takového odpadu budou uloženy jako 

komunální odpad. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Navýšení odměny zastupitelům 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace s platností od 01.01.2023 o navýšení odměny 

členům zastupitelstev územních samosprávných celků ve znění nařízení vlády ze dne 

30.11.2022, kterým se mění nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členům 

zastupitelstev územních samosprávných celků ve znění pozdějších předpisů. Tímto 

navýšením došlo k navýšení odměn cca o 10%. Zastupitelstvo informace projednalo, vzalo na 

vědomí a vzhledem k navýšení odměn při ustavujícím zasedání zastupitelstva obce 

Strážkovice konaného dne 18.10.2022 nenavrhuje nové navýšení odměn. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí informace s platností od 01.01.2023 o 

navýšení odměny členům zastupitelstev územních samosprávných celků ve znění nařízení 

vlády ze dne 30.11.2022, kterým se mění nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn 

členům zastupitelstev územních samosprávných celků ve znění pozdějších předpisů. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Informace o podaných žádostech o dotace 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace o zpracování a podání žádostí o dotace: 

 POV – vybavení a doplnění informačních technologií pro novou třídu MŠ Cvrček – 

podání žádosti, 

 MŽP - Energetický management obce a instalace fotovoltaiky na střechu KD – 

kompletace podkladů a podání žádosti, 

 Nadace ČEZ - Hřiště Lomec – instalace herních prvků – zprovoznění - vyúčtování 

 JČK - Přístavba a rozšíření MŠ Cvrček Strážkovice – dokončení stavby, kolaudace, 

zprovoznění a podání vyúčtování, 



 MAS Sdružení Růže – SZIF - Vybavení stoly a židle – nákup zařízení – vyúčtování, 

vyhodnocení akce, 

 MAS Sdružení Růže – Podpora mládeže na venkově – možnost získání až 10.000,- Kč 

na podporu projektu mladých do 18-ti let. 

Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. Zastupitelstvo dále schvaluje podání 

žádosti o dotaci z POV na vybavení a doplnění informačních technologií pro novou třídu MŠ 

Cvrček, dále z MŽP - Energetický management obce a instalace fotovoltaiky na střechu KD. 

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zpracování a podání žádostí o 

dotace. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci z POV na vybavení a 

doplnění informačních technologií pro novou třídu MŠ Cvrček, dále z MŽP - Energetický 

management obce a instalace fotovoltaiky na střechu KD. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Informace Volba prezidenta republiky 

Předsedající předložila zastupitelstvu informace o době a místu konání volby prezidenta ČR. 

První kolo volby se uskuteční ve dnech 13. a 14.01.2023, případné druhé kolo ve dnech 27. a 

28.01.2023, v sále KD Strážkovice. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o době a místu konání volby 

prezidenta ČR, která se uskuteční ve dnech 13. a 14.01.2023, případné druhé kolo ve dnech 

27. a 28.01.2023, v sále KD Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Různé 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na aktualizaci pasportu místních 

komunikací. V souvislosti s vybudováním obchvatu obce Strážkovice a převodem 

částí bývalých komunikací II ve vlastnictví Jčk do vlastnictví obce Strážkovice je 

nutné aktualizovat pasport místních komunikací. Předsedající navrhuje zadat 

zpracování aktualizace pasportu místních komunikací zpracovateli stávajícího 

pasportu firmě HPN projekt s.r.o. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo schvaluje zadat zpracování aktualizace pasportu místních 

komunikací zpracovateli stávajícího pasportu firmě HPN projekt s.r.o. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na prodloužení termínu vyhodnocení 

dotazníku pro komunitní plánování a s termínem do 08.02.2023. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 7b: Zastupitelstvo schvaluje prodloužení termínu vyhodnocení dotazníku pro 

komunitní plánování a s termínem do 08.02.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



c) Předsedající informovala zastupitelstvo o pořádání kulturní akce Posvícení s Babouky. 

Akce se bude konat 11.11.2023 v sále KD Strážkovice. 

Návrh usnesení 7c: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o pořádání kulturní akce 

Posvícení s Babouky. Akce se bude konat 11.11.2023 v sále KD Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

d) Předsedající informovala zastupitelstvo o zajištění podávání léků opatrovanci obce 

Strážkovice. Žádní z oslovených terénních sociálních služeb tuto službu neposkytuje 

vzhledem k večernímu podávání léků. Zastupitelstvo informace projednalo a vzalo na 

vědomí. Zastupitelstvo dále ukládá pí Šobrové předsedkyni komise kulturní a sociální 

poptat zajištění této služby v termínu do 07.02.2023. 

Návrh usnesení 7d1: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o zajištění podávání léků 

opatrovanci obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 7d2: Zastupitelstvo ukládá pí Šobrové předsedkyni komise kulturní a sociální 

poptat zajištění podávání léků ve večerních hodinách opatrovanci obce Strážkovice v termínu 

do 07.02.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

e) Předsedající na základě podnětu pí Šobrové informovala zastupitelstvo o potřebě 

pravidelné aktualizace webových stránek obce v sekci dotace. Zastupitelstvo 

informaci projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7e: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o potřebě pravidelné aktualizace 

webových stránek obce v sekci dotace. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

f) Předsedající předložila zastupitelstvu požadavek pí Šobrové na předložení Směrnice č. 

7/2022 o zadávání zakázek malého rozsahu. Zastupitelstvo požadavek na předložení 

Směrnice projednalo a ukládá starostce obce pí Halamové předložit tuto směrnici pí 

Šobrové ke kontrole. Všechny směrnice jsou k dispozici zastupitelům na Obecním 

úřadu. 

Návrh usnesení 7f: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové předložit směrnici č. 

7/2022 o zadávání zakázek malého rozsahu pí Šobrové ke kontrole. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

g) Předsedající na základě požadavku pí Kroupové informovala zastupitelstvo o 

požadavku na odkalení vodovodu Strážkovice před domem Strážkovice čp. 114. 

Předsedající dále předala slovo správci vodovodu p. Kolářovi, který v této věci 

zastupitelstvo informoval. V zimním období je nevhodné z důvodu mrazu vodovod 

odkalovat a vodovod byl v tomto místě odkalován v minulém roce. Další odkalení 

bude probíhat v jarním období dle povětrnostních podmínek. Zastupitelstvo informace 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7g: Zastupitelstvo bere na vědomí informace o odkalení vodovodu 

Strážkovice, které proběhne v jarním období dle povětrnostních podmínek. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

p. Šíma, pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.10 hodin 
 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 


